
Glava fiberförening ek. Årsmöte

Bygdekontoret Glava 20220608

1. Mötesordförande. Till mötesordförande valdes Mats Fredriksson
2. Måitessekreterare. Till mötessekreterare valdes Tommy Huttberg
3. Protokolljusterare. Till protokolljusterare valdes Lena Johansson och Bengt Bengtsson4. Dagordning. Dagordningen fastställdes
5. Röstlängd. Röstlängden fastställdes
6. Årsmötet utlyst i behörig ordning, Mötet fann att årsmötet var utlyst i behörig ordning
7 ' §tyretsens verksamhetsberättelse och ekonomiberättelse styrelsens verksamhetsberättelse och

ekonomiberättelse lades med ett godkännandes till handlingarna .

8. Revisorberättelse. Revisorernas berättelse lades med ett godkännande till handlingarna9. Ansvarsfrihet. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet
10. Beslut om medlemsavgift Medlemsavgiften beståmdes till40o kr + rnorns per månad eller 6oo Kr

per år som varit avgiften även ifjol. således lämnas den oförändrad.
L1' Arvoden och ersättningan Efter att valberedningen undersökt vilka arvoden fiberforeningarna i

Högerud/Dalen och Brunskog diskuterades det om vi också skulle inför ett arvode. Efter
diskussionen foreslogs att vår förening skulle ha samma förslag till arvode som tillämpas i
Högerud/Dalen, vilket innebär att styrelsen ffir i uppdrag att fördela ett arvode på so.ooo kronor
inom styrelsen för år 2020 samt att kostnad och reseersättningar skall utgå som tidigare. Mötet
beslöt enligt fcirslaget.

12. Valberedningen. Foljande val till styrels e för Zo7,lgiordes efter yalberedningens förslag

Ordförande

Ledamöter

Claes Pettersson år 2A22

Stefan Castille är 2O2L - 2AZZ
Björn Eriksson år2O2L-2022
Tommy Hultberg är 2O21,- 2AZ2
Per-Arne Andersson år 2022*ZAZ3
Eva Solhem är2OZ1-ZOZ3
Jonas Karlsson åTZOZZ-ZAZ3

Roger Blunck är2AZZ
Erica Ojemark Strzelecka år ZO2Z
Lars Hjalmarsson är 2A22

Ersättare

Revisorer

Ersättare

Valberedning

Anette Sörenssen
Kjell-Erik Åsberg
Katarina Ekwall

är 2O2t - 2A22
är 2O72-ZA?3
är 2A22

3 ledamöter varav en sammankallande har utsetts av årsmötet för år
2027
Roland Eriksson
Bengt Bengtsson
Christina Michelsen samankallande



13. lnformation från styrelsen.
Ledningsrätt. Glava har många som bytt ägare på sina fastigheter. Närmare 150 avtal som skall

skrivas nya. Ledningsrätt ger nätet ett bra skydd i framtiden.
Koppartråden till våra gammla telefoner kommer nu att tagas bort denna sommar i Glava City.

Ledningsrätt innebär ett större skydd för fibernätet och att vi inte behöver skriva nya avtal vid
byte av fastighetsägare. Kostnaden för arbetet med ledningsrätt beräknas till ca 500 000 kronor.
Detta arbete görs i samarbete mellan Arvika kommunnät, Brunskogs fiber, Högeruds/Dalens fiber
och oss. Styrelsen yrkar på 50.000 för skrivande av avtal som krävs for ledningsrätten. Vi räknar
på att kostnaden på ca 200 kr per avtal. Nätet kommer därefter att öka betydligt i värde.
Årsmötet diskuterade arbetet och stältde sig bakom styrelsens arbete.

Vi har nu redundaser till Arvika, Årjäng och Säffle villket gör nätet stabilare.

Vi kommer att kunna sälja vårat nät år 2025 vid årsskiftet, alltså 5 år efter senaste utbetalning från
jordbruksverket. Vi kommer att se hur våra fibergrannar grir för de ligger lite längre fram i denna
process. Vi återkommer i denna fråga längre fram. Nätet kan då sälja efter ett medlemsmöte.

Under året har vi haft låga kostnader för nätet. Endast ett skåp som kor i Ås har rivit ner och
kostnaden för detta har fallit på oss. Skåpet är nu ingärdat.

Mediomvandlaren håller betydligt längre än 5 år som tidigare har sagts. De kommer nu att bytäs
när de går sönder.

14. Motioner. lnga motioner har inkommit
15. övriga punkter:

Barbro och Henrik Stomberg har nu avsagt sig sina uppdrag i föreningen. Barbro var tidigare
ordförande i föreningen. Barbro och Henrik har lagt ner ett stort arbete i föreningen och särskillt i

början av föreningens bildande. Mötet skickar ett stort tack för mycket gediget arbete för de
många timmar som de lagt ner i föreningen och vi konstaterar att utan Barbros arbte så har vi inte
haft någon förening idag. Styrelsen har av årsmötet fått i uppdrag att avtacka paret Stomberg för
deras stora och gedigna insatts för bildandet av Glava fiberförening. Styrelsen får i uppdrag att
skicka en blombukett till paret Stomberg samt att ge en närmare uppvaktning när de kommer hit
längre fram på sommaren.

16. Bygdekontoret. Bygdekontoret tackar för bidraget till 100 års jubilet till verksamheten på

bygdekontoret.
17. Avslutande av mötet. Mötes ordförande Mats Fredriksson och tackade alla deltagare av mötet.

Mötessekreterare


